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Négy héttel Szolnok után ! 

Április 20-21 a „ XXII. Födész Fórum „ tudományos találkozó eredménnyel zárult konferenciája, amely 

a biológiai alapok előállításának szolgálatában várta a gondolat gazdák és vita partnereik találkozását 

Szolnokon, az Atryum Hotel és Panzió rendezvény termeiben. 

A Veisz János Keleti Kapu Ökotermesztők Egyesülete, Termelők Klasztere szervezésében, Dr. Nagy 

István agrárminiszter védnökségével vállalt tanácskozás, fórum adta kínálatával, az elemi humán 

jóléti szükségszerűségekről adott távirati stílusban áttekintést. 

A gyermekgyógyász főorvosnő a szinergista és antagonista BIOM. flóraelemeinek jótékony hatását 

vette nagyító  alá, s elmagyarázta a prevenció ( megelőzés ) elemi szükségszerűségének alkalmazását 

pre és posztembrionális korban, egyaránt. Dr. Dobó Márta , a Czeizel Intézet munkatársa 

dolgozatában és előadásában számot adott arról a kedvező ismeretről, hogy az intézmény a  korszerű 

várandósgondozás területén nyújtott szolgáltatásait Magyarországon minden ötödik várandós 

igénybe veszi. A baba születésének , fogadásának az anyukák, de az egész család felelősségét kell 

hangsúlyozni. Elemi fontosságú a biológiai alapok, mint létünk alapjainak megteremtése,  a felnőtt 

világ autonóm sejtjeinek vitalitása biztosítása, kondicionálása. Biológiai alapok nélkül nehéz lesz a 

jövőben is a humán szféra populációs dinamikáját fokozni ! ! 

Professzor Dr. Bardócz Zsuzsa az MTA. doktora, biokémikus a mezőgazdaság jövőjét térképezve, a 

vertikális gazdaság vegytiszta ideáit jövendölte, a víz kultúrás, mesterséges környezeti hatásokkal 

kezelt zöldség termesztést bemutatva, a fény hullámhossz, hőmérséklet, tápanyag utánpótlás, 

hormonkezelt palánták klíma kamrás, idealizált termesztési körülményinek biztosításával, 

bemutatásával. Az alapja a biztos eredménynek, az egészséges vetőmag,  mint biológiai alapok  ! 

Mester Károly agrármérnök, állattenyésztő specialista, természetgyógyász a várt , de elmaradt 

fogamzások okát firtatta és kereste annak a megoldását, hogy ki vállalhat nagyobb részt ennek a 

kortünet megelőzésének a részterületéből. Nagy mértékben a peszticidek, ezek közül is a glifozát 

alapú és tartalmú gyomirtó szerek, amelyek engedélyezése körül botrányok vannak évek óta, mert a 

termék gazdák erős lobbi árnya , rányomja bélyegét a világ felhasználóink, a kiszolgáltatottágára. A 

XXI. századi DDT.-je ,  nem tud „kiveszni” életünkből ! A sertések, mint biológiai modellek, hűen 

bizonyítják, sok ezer példával, az anatómiai elváltozást és ennek a hormonális kihatását. A táplálék 

láncban szereplő GMO-s szója, amely glifozát rezisztens ( toleráns ), s a gyomok között lévő szója 

termőterületen,  többszöri permetezés során, telítődik a veszélyes molekulákkal, bejut a takarmány 

révén az emésztő rendszerbe, felszívódik és kárt okoz az élő szervezetbe. Mi a kitűnő, jó  minőségű, 

hormon mentes szójánkat eladjuk és behozzuk helyette az argentin, brazil GMO-s szóját és ezt adjuk 

a jószágoknak ! Pedig fontosak lennének a biológiai alapok, hogy ne tegyük tönkre a természetet, 

közvetetten az embert ! Ne gátoljuk  meg a fogamzást a genitáliák funkció csökkentésével, az 

ivarsejtek értékének  vesztésével. 

A többi előadás is ennek a szellemében került bemutatásra. Később tárgyaljuk a tartalmát is. 


